
 

1. Czy w ramach planowania budżetu na kolejny rok można zwiększyć kwotę przeznaczoną na 
sterylizację bezdomnych zwierząt w naszym mieście? jak również pomoc materialną osobom 
które dokarmiają bezdomne koty ?w ub. roku kwota ta była bardzo mała i bardzo trudno było 
spełnić warunki aby z niej skorzystać. Bezdomność zwierząt jest bardzo dużym problemem, nie 
tylko w naszym mieście. Zwiększenie pomocy miasta w tym temacie, mogłoby chociaż 
częściowo rozwiązać ten problem. 
 

2. Otrzymałam informację, że autobus miejski który wozi rano dzieci do szkoły, nie zajeżdża na 

przystanek przy Łąkowej. Staje na skrzyżowaniu przy ul. Chojnowskiej. Wg. rodziców dzieci 

muszą nawet w deszczu, iść spod wiaty przystankowej około 100 m do autobusu. 

 

3. Otrzymałam ,,petycję" w sprawie ul. Piastowej. Skierowana jest do Komisji SWiP, ale myślę, że 

to nie ten etap. Pismo dotyczy nieutwardzonej części ul. Piastowej, która na nieutwierdzonym 

odcinku posiada nierówności i kolejny. Utrudnienia w korzystaniu z drogi nasilają się w czasie 

deszczu i w okresie zimowym. Proszę o rozważenie utwardzenie przedmiotowego odcinka ul. 

Piastowej. Pismo mieszkańców prześlę na maila Biura Rady. 


